

## دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية لشركة سنام العقارية

ش.م.ك (عامة)

يسر مجلس إدارة شركة سنام العقارية ش.م.ك (عامة) دعوة السادة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية والمزمع عقده في تمام الساعة 12:00 ظهراً يوم الخميس الموافق 28 مارس 2024 بمقر الشركة الكائن في مدينة الكويت، شارع محمد ثنيان الغانم، مجمع الصالحية، بوابة رقم 1، الدور الخامس، على أن يكون الحضور والتصويت للمساهمين اما حضورياً أو عبر المشاركة الإلكترونية وفق دليل السياسات والإجراءات للجمعيات العامة من خلال الأنظمة الإلكترونية الصادرة عن الشركة الكويتية للمقاصة والمعتمد من هيئة أسواق المال. للإطلاع على جدول الأعمال للجمعيتين يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني [www.sanam.com](http://www.sanam.com).

وفي حال عدم إكمال النصاب القانوني تؤجل الجمعية ليوم الخميس الموافق 4 أبريل 2024 الساعة 12:00 ظهراً بنفس الشروط أعلاه.

هذا وتود شركة سنام العقارية الإفادة بتاريخ حق الحضور للسادة المساهمين وفق الجدول الزمني التالي:

التاريخ	اليوم	الحدث
11 مارس 2024	الإثنين	تاريخ حيازة السهم
14 مارس 2024	الخميس	تاريخ حق الحضور
28 مارس 2028	الخميس	تاريخ إنعقاد الجمعية

## Invitation To Attend Sanam Real Estate Company K.P.S.C (Public) Ordinary and Extraordinary General Assembly Meeting

Sanam Real Estate Company's Board of Directors is pleased to invite shareholders to attend the Ordinary and Extraordinary General Assembly Meeting scheduled to be held at 12:00 PM on Thursday, March 28, 2024, at the company's headquarters located in Kuwait City, Mohammed Thunayan Al-Ghanim Street, Salihya Complex, Gate 1, 5th Floor. Attendance and voting for shareholders can be via their physical presence or via electronic means as stipulated in the Kuwait Clearing Company's policies and procedures manual related to holding general meetings that is approved by the Capital Markets Authority. To view the agenda for both meetings, please visit our website [www.sanam.com](http://www.sanam.com).

In case the required attendance threshold is not met, the meeting will be postponed to Thursday, April 4, 2024, at 12:00 PM under the same conditions mentioned above.

Sanam Real Estate Company wishes to provide Shareholders with the following timeline:

Event	Day	Date
Share Ownership Date	Monday	11 March 2024
Right to Attend the AGM	Thursday	14 March 2024
AGM Date	Thursday	28 March 2024